
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 13. 2. 2024 

Místo:  Restaurace Sharingham, Vídeňská 1, Brno 

Čas jednání: 18:00 – 20:45 

Účast:  Milan Veselý, Jan Krkoška, Ondřej Porwisz, Jan Šícha (on-line) 

Omluveni: Bedřich Chromek, Pavel Rochovanský  

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Milan Veselý 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace z regionálních komisí 
3) Rozvoj – PP2 A 
4) Rozpočet 204 
5) Kontrola plnění úkolů RVV 
6) Různé 
 

 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Milan Veselý přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen 

jednohlasně. Ověřovatelem zápisu zvolen Milan Veselý. 

2) Informace z regionálních komisí 

Disciplinární komise – Petr Plodík informoval o aktuálních případech řešených DK JMaZL: 

- DK JMaZL od posledního jednání RVV řešila jeden případ, konkrétně šlo o provinění hlavního 

pořadatele turnaje Zlínského přeboru starších žáků, který se do pustil nevhodných komentářů vůči 

rozhodčím. 

KRD – předseda Jan Krkoška informoval RVV o aktuální agendě KRD JMaZL: 

- Členové KRD diskutovali prostředí turnajů, často dochází ke konfliktům mezi rozhodčími a hráči, či 

trenéry – výstupem by mělo být zařazení bloku správné komunikace v rámci školení rozhodčích 

- Dále se KRD zabývala nesouladem platforem, které rozhodčí využívají k omluvám z nominací, což 

je pro sekretariát velmi nepřehledné – rozhodčí budou informování, že jedinou platformou, 

prostřednictvím které se mohou omlouvat z nominací je e-mail koordinátora rozhodčích 

- V současné době se KRD zabývá také neuhrazenými pokutami jednoho z rozhodčích, kterého bude 

znovu v této záležitosti urgovat, v případě neúspěchu bude situace předána k řešení DK JMaZL 

- Diskutována byla možnost výjezdního letního školení rozhodčích nejvyšší regionální a regionální 

listiny, KRD aktuálně rozpracovává možnou podobu tohoto školení 



 

 

- V přípravě je dále také webinář pro rozhodčí a trenéry na téma sporných pravidel, neboť z důvodu 

různých výkladů některých situací vznikají při utkáních zbytečně konflikty 

KŽF – předseda komise Ondřej Porwisz informoval a aktuálním dění v rámci Komise rozvoje ženského 

florbalu: 

- Aktuálně v přípravě dokument, který by měl identifikovat potřeby regionu a pomoci tak 

s efektivnějším zacílením činnosti komise 

Žádná z dalších odborných komisí se v mezidobí od posledního jednání RVV nesešla. 

3) Rozvoj – PP2 A 

 

Petr Plodík shrnul aktuální stav programu PP2 A: 

- Předložen stav žádostí k proplacení příspěvku na cestovné mládeže za první polovinu sezóny 

- Předložen aktuální stav čerpání v rámci projektu Trenérské licence D a Trenérské licence C 

o Usnesení: RVV jednohlasně schválil vyplacení podpory cestovného oddílům 

o Úkol: Administrace vyplacení cestovného; zodpovídá: Petr Plodík; Termín: 29. 2. 2024 

4) Rozpočet 2024 

- V rámci jednání členové RVV diskutovali možnosti úprav pro aktualizaci rozpočtu na rok 2024 

- Dle dohody členů RVV budou navýšeny nákladové položky na ceny do soutěží, dále položku ubytování 

o Úkol: Aktualizace potřebných položek rozpočtu; Zodpovídá: Petr Plodík; Termín 18. 2. 2024 

5) Kontrola plnění úkolů RVV 

Kdo: Co: Termín splnění: Stav: 

Petr Plodík Zajištění prostor pro 

konání KVH 2024 

28. 2. 2024 probíhá 

Sekretariát Revize vytipovaných hal 

 

30. 6. 2024 probíhá 

Petr Plodík Předložit souhrn žádostí 

o podporu v programu 

PP2 A 13.02.2024 splněno 

Petr Plodík Administrace vyplacení 

cestovného oddílům 18.02.2024 probíhá 

Petr Plodík Aktualizace rozpočtu 29.02.2024 probíhá 

 

 

 



 

 

6) Různé 

V rámci bodu různé bylo diskutováno několik bodů: 

- Petr Plodík a hejtman Milan Veselý shrnuli nejdůležitější informace z lednového setkání hejtmanů 

s prezidentem a VV ČF, diskutováno bylo především budoucí financování ze strany NSA, členské 

poplatky, oblast rozhodčích a oblast soutěží 

- Dále byla diskutována možnost konání letního open air turnaje ve Zlíně: region bude mít snahu o 

návrat SFL do zlína, případně zváží organizaci turnaje po vlastní ose ve spolupráci s oddílem Zlín 

Lions 

- ODM: probíhají tréninky, diskutovalo se nad možnou podobou a lokací pro společné závěrečné 

soustředění krajských reprezentací 

 
Termín příštího jednání: 12. 3. 2024 18:00, Otrokovice 


